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uio] . MuzoUJieckie PROTOKOL Nr 22
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

, ktore odbylo sie w dniu 25 kwietnia 2012 roku

o godzinie 1000
' posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych

Przewodniczacy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad :

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad .
4. Przygotowania do przeprowadzenia konkursu "Marki w Zieleni".
5. Analiza sprawozdania burmistrza z realizacji Gminnego Programu Rozwiazywania

Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii.
6. Analiza pisma p. Piotra Mataczynskiego,
7. Sprawy rozne.
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porz'!dku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Przygotowania do przeprowadzenia konkursu "Marki w Zieleni".

Na wstepnie glos zabral Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej
i Rolnictwa Pan Hubert Komorowski.
Pan Naczelnik Hubert Komorowski zwr6cil sie do czlonkow komisji 0 przedstawienie
i wyjasnienie jak miala by wygladac nowa kategoria konkursowa zasugerowana przez
czlonk6w komisji.

Radna Danuta Stefaniak wyjasnila, iz nowa kategoria konkursowa rozgraniczalaby ogrody
tworzone samodzielnie i ogrody organizowane przez profesjonalnego ogrodnika.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in.; radna Agnieszka Luzynska, radna Maria
Przybysz - Piwko, Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec, Naczelnik Hubert Komorowski.

Pan Naczelnik Hubert Komorowski podkreslal jakie mega bye trudnosci z przeprowadzeniem
konkursu "Marki w Zieleni" z prowadzeniem nowej kategorii.

Wersja regulaminu X edycji konkursu "Marki w Zieleni" z 2011 roku stanowi zalacznik nr 2
do protokolu.

Naczelni Hubert Komorowski poinformowal, iz najlepszym terminem na rozstrzygniecie
konkursu bedzie czerwiec -lipiec 2012 roku.
Naczelnik przypomnial, ze zgodnie z sugestiami czlonkow komisji Zdrowia konkurs odbedzie
sie w trzech kategoriach: balkon, ogr6dek przydomowy i ogr6dek przydomowy prowadzony
przez ogrodnika.



Przewodniczacy Komisj i przedstawil zmiany do regulaminu konkursu zgloszone przez
czlonkow komisji ; do § 2 regulaminu konkursu dodano nastepujace zmiany; pkt 1 otrzymal
brzmienie: na najladniej urzadzony ogr6dek przydomowy zalozony przez wlasciciela; dodano
pkt 2: na najladniej urzadzony ogr6dek przydomowy zalozony przez ogrodnika.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia zmian § 2
regulaminu konkursu "Marki w Zieleni".

Glosowanie:
za-9
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial9 radnych; w chwili glosowania bylo 90s6b).

Naczelnik przypomnial, ze nastepne zmiany powinny dotyczyc § 4 regulaminu
konkursowego; pkt 1 Zgloszenia do konkursu przyjmowane beda do 15 czerwca 2012 roku.
Pkt 2 Ogloszenie wynik6w nastapi do dnia 15 lipca 2012 roku.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia zmian § 4
regulaminu konkursu "Marki w Zieleni".

Glosowanie:
za-9
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 9 radnych; w chwili glosowania bylo 9 os6b).

Przewodniczacy Komisji odczytal nowe proponowane brzmienie § 5 regulaminu
konkursowego: "Przed przystapieniem do konkursu uczestnik ma prawo zapoznac sie z
regulaminem konkursu, kt6ry dostepny jest w Wydziale Ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej Urzedu Miasta Marki lub na stronie intemetowej Urzedu Miasta Marki 
www.marki.pl...

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia zmian § 5
regulaminu konkursu "Marki w Zieleni".

Glosowanie:
za-9
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial9 radnych; w chwili glosowania bylo 9 os6b).

Nastepnie Przewodniczacy Komisji poddal pod glosowanie zmiany zaproponowane do § 7
niniejszego regulaminu, w zwiazku z czym § otrzymal nastepujace brzmienie:
"pkt 1. Warunkiem przystapienia do konkursu jest zgloszenie ogr6dka przydomowego lub
balkonu do Urzedu Miasta Marki do dnia 15 czerwca 2012 roku.
pkt 2. Zgloszenia nalezy skladac na formularzu stanowiacym zalacznik do regulaminu XI
edycji konkursu "Marki w zieleni" dostepnym w Wydziale Ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej ina stronie www.marki.pl.. osobiscie w Wydziale Ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej i emeilem na adres srodowisko@marki.pl."



Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia zmian § 7 regulaminu
konkursu "Marki w Zieleni".

Glosowanie:
za-9
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 9 radnych; w chwili glosowania bylo 9 os6b).

Przewodniczacy Komisji zamknal dyskusje dot. konkursu "Marki w zieleni", nastepnie
zwr6cil sie do Pana Naczelnika Huberta Komorowskiego 0 przygotowanie informacji w
nastepujacych kwestiach na kolejne posiedzenie komisji: 1). Najnowszy raport z monitoringu
eksploatowanego i nieczynnego skladowiska odpad6w poprodukcyjnych przy ul. Parkowej
firmy Fomar Borg Automotive S.A. 2). Najnowszy raport z monitoringu nieczynnego
skladowiska odpad6w przy ul. Ok61nej, badanie skladu wod podziemnych,
powierzchniowych i odciekowych. 3). Przedstawienie aktualnych wynik6w pomiaru halasu na
drodze krajowej nr 8 prowadzonych na terenie miasta Marki. 4). Przedstawienie aktualnych
wynik6w pomiar6w stan6w jakosci powietrza dla powiatu wolomiriskiego w tym dla miasta
Marki.
Nastepnie Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zwr6cil sie do Naczelnika 0

przygotowanie na kolejne posiedzenie komisji listy najwiekszych emitent6w zanieczyszczeri
do atmosfery z terenu Marek.

Naczelnik poinformowal, ze bedzie to bardzo trudna praca aby zgrornadzic nmiejsze
informacje, jednakze wszystko co uda sie zgromadzic zostanie przedstawione czlonkorn
komisji.

Pkt 5. Analiza sprawozdania burmistrza z realizacii Gminnego Programu
Rozwiazywania Problemow Alkoholowvch oraz Przeciwdzialania Narkomanii.

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych
oraz Przeciwdzialania Narkomanii stanowi zlacznik nr 3.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu
Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii.

Burmistrz poinformowal m.in.: iz realizacja gminnego programu finansowanajest ze srodkow
z oplat za korzystanie z zezwolen na sprzedaz napoj6w alkoholowych; srodki zgromadzone z
tego tytulu w ubieglyrn roku wyniosly 522 tys 860 zl; rozdysponowanie srodkow przebieglo
nastepujaco: 485 tys 720 zl zostalo przeznaczone na walke z alkoholizmem, 37 tys 140 zl
zostalo przeznaczone na walke z narkotykami.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in. Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec, radny
Jacek Orych, radna Agnieszka Luzynska, radna Maria Przybysz - Piwko, Burmistrz Janusz
Werczynski.

W dyskusji poruszano m.in. kwestie zwiazane m.in. z; trudnosciami w powolywaniu
czlonkow zespolu interdyscyplinamego, funkcjonowaniem mlodziezowego ochotniczego
pogotowia rowiesniczego.



Przewodniczacy Komisji przekazal na rece Pana Burmistrza podziekowania dla Pani Ewy
Motyczynskiej Pelnomocnika Burmistrza ds. profilaktyki i rozwiazywania problem6w
alkoholowych za dobre wykonywanie obowiazkow.

Pkt 6. Analiza pisma p. Piotra MataczyIiskiego.

Pismo p. Piotra Mataczynskiego z dnia 31 sierpnia 2011 roku stanowi zalacznik nr 4.

Radny Jacek Orych zasugerowal aby w pierwszej kolejnosci komisja zwr6cila sie do Urzedu
Miasta Marki, Wodociagu Mareckiego oraz nastepuiacych instytucji dzialajacych na terenie
powiatu wolominskiego sanepidu, gazowni, energetyki i telekomunikacji z prosba
o ustosunkowanie sie do zazalen sformulowanych w pismie Pana Mataczynskiego.

Przewodniczacy Radoslaw Dec poinformowal, ze komisja zdrowia przygotuje pisma
w sprawie Pana Mataczynskiego do wspomnianych instytucji.

Pkt 7. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisji zapytal czy jest juz odtwarzana nawierzchnia na ul. Lisa Kuli?

Burmistrz poinformowal, iz w odniesieniu do kontraktu SA, kt6ry jest realizowany wlasnie
w rejonie ul. Lisa Kuli przez firme SKANSKA, kt6ra posluguje sie wieloma wykonawcami
w ubieglym roku nic nie zrobila; prace obecnie tocza sie na wszystkich ulicach tego rejonu,
choc na tle innych firm prace tocza sie sprawnie.

Pkt. 8. Zamkniecie posiedzenia.

Przewodniczacy Radoslaw Dec 0 godzinie 1140 zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

Protokolowala;
Anna Broma
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